

SMS & MMS Charges 短讯及多媒体讯息收费

As of 1 August 2018 更新于2018年8月1日

SMS 短讯

SMS Services 短讯服务1	Rate 收费 (HK\$)
Send Local SMS 发送本地短讯2	
Intra-network 网内3	Free 免费
Inter-network 网外	\$0.60
Send International SMS from Hong Kong to Overseas 于香港发送国际短讯至海外4.5	
To Overseas countries 至海外国家	\$2.00

Remarks:

- 1. The length of each SMS is limited to 70 Chinese or 160 English characters, including spaces, Arabic numerals and punctuation marks. If an SMS contains a Chinese character, it will be calculated based on the limit of 70 characters.
- 2. SMS content cannot be sent to fixed-line services users. Customer will still be charged for sending such content to inapplicable recipients.
- 3. Intra-network SMS is applicable for HKBN Subscribers with the designated service plans using network provided by same service operator.
- 4. For sending International SMS in overseas, an additional SMS roaming charge will be applied.
- 5. International SMS is applicable to text messages only.

备注:

- 1. 每个短讯的字数上限为70个中文字或160个英文字母,包括空位、数字及标点符号。当讯息内容包含中文字,则以中文短讯的70个字数上限计算。
- 2. 短讯并不能传送至固网用户。如错误发送、发送者仍须缴付有关费用。
- 3. 网内短讯适用于登记香港宽频指定流动通讯服务计划的客户而有关指定服务计划必须使用相同流动网络供货商之网络。
- 4. 于海外发出国际短讯需另缴短讯漫游收费。
- 5. 国际短讯只适用于文字讯息传送。

MMS 多媒体讯息

加加多种种心态	
MMS Services 多媒体讯息服务	Rate 收费 (HK\$)
Send Local MMS 发送本地多媒体讯息	HK\$1.50 (File Size 档案大小:1-30KB) HK\$3.00 (File Size 档案大小:31-300KB)
Receive MMS 接收多媒体讯息	Free 免费
Send International MMS from Hong Kong to Overseas 于香港发送国际多媒体讯息至海外	HK\$4.50 (File Size 档案大小:1-30KB) HK\$6.00 (File Size 档案大小:31-300KB)

Remarks:

- 1. No data transmission charge is required if the MMS is sent or received locally.
- ${\bf 2.}\ Roaming\ data\ charge\ is\ required\ if\ the\ MMS\ is\ sent\ or\ received\ in\ overseas.$

备注:

- 1. 于本地接收或发送多媒体讯息无需缴付数据传输费用。
- 2. 于海外接收或发送多媒体讯息则需另缴漫游数据费用。